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ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Βασίλειος (Λάκης) Νικολάου Βασιλειάδης 

Βουλευτής Πέλλης 

Νέα Δημοκρατία 

27 Ιουνίου 2022 

Προς: Το Τμήμα Αναφορών της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς: τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

Θέμα: Αίτημα συνάντησης αναφορικά με την κατάσταση στη ΔΕ Βεγορίτιδας του Δήμου Έδεσσας 

 

Καταθέτω ως αναφορά προς τον αρμόδιο Υπουργό το συνημμένο έγγραφο του Δήμου Έδεσσας, 

σχετικά με αίτημα συνάντησης αναφορικά με την κατάσταση στη ΔΕ Βεγορίτιδας του Δήμου Έδεσσας και 

παρακαλώ για τη δική σας απάντηση σύμφωνα με το Α.125 του Κανονισμού της Βουλής. 

 

 

Ο αναφέρων Βουλευτής 

 

 

 

 

Βασίλειος Βασιλειάδης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

2806

Ημερομ. Κατάθεσης:

1/7/2022



 

Πλ. Αιγών 1,  582 00 Έδεσσα  
τηλ. 23813 50780, fax 23810 26 594, email address: mayor@edessa.gr  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΝΟΜΟΣ ΠΕΛΛΑΣ 

 

  

ΔΗΜΟΣ ΕΔΕΣΣΑΣ  
 

 

 

 

 

 

Θέμα: Αίτημα συνάντησης με εκπροσώπους της Δ.Ε. Βεγορίτιδας 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

 

με δεδομένη τη δυσχερή θέση που έχουν περιέλθει οι κάτοικοι της Δ.Ε. 
Βεγορίτιδας του Δήμου Έδεσσας, σας μεταφέρω το αίτημά τους για άμεση 
συνάντηση μαζί σας με σκοπό να σας εκθέσουμε τα δεδομένα όσον αφορά το 
μέγεθος της ζημίας που υπέστησαν τα κτήματά τους από τον παγετό του 
Απριλίου 2021 και δεν κάλυψε ο ΕΛΓΑ γιατί χαρακτηρίστηκαν ως προανθικό 
στάδιο. 

 Ακολούθησε μια σωρεία συζητήσεων-εγκρίσεων από την Ευρωπαϊκή 
Ένωση με αποτέλεσμα 14 μήνες μετά να μην έχουν δοθεί οι απαραίτητες 
αποζημιώσεις και σε συνδυασμό με τις φετινές θεομηνίες και το υψηλό 
κόστος παραγωγής, να μην μπορούν να επιβιώσουν, πόσο μάλλον να 
καλλιεργήσουν τα κτήματά τους. 

Η ως άνω κατάσταση έχει ως αποτέλεσμα να καταστρέφεται οικονομικά 
μια μεγάλη περιοχή, όπως είναι η Βεγορίτιδα και να τείνει να μένει 
ακαλλιέργητος ένας τόσο μεγάλος κάμπος με μεγάλη παραγωγή προϊόντων 
οπωροφόρων δένδρων. 

Κρίνεται κρίσιμη και επιτακτική η συνάντηση μαζί σας και ευελπιστώντας 
στη θετική ανταπόκριση παραμένουμε στη διάθεσή σας.  

         

Δημήτρης Γιάννου 

 

 

 

Δήμαρχος Έδεσσας 

 

 

Έδεσσα, 21 Ιουνίου 2022 

   Αρ. πρωτ:-8046- 

 

 

 

 

Προς: α)  κ. Γεώργιο Γεωργαντά 

             Υπουργό  Α.Α.Τ 

          β) κ. Διονύσιο Σταμενίτη    

          γ)  κ. Βασίλειο Βασιλειάδη 

   Βουλευτές Ν. Πέλλας 

 




